
Gimnazija Škofja Loka 
 
 
 
Datum: 29. 11. 2024 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 

uvodne seje UO DŠS, ki je potekala v petek, 29. 11. 2024, ob 9:45, v učilnici 239, 
Podlubnik 1b, Škofja Loka. 
 
 
Na seji so bili prisotni: 
1. Tina Družinec, predsednica 
2. Neža Peternelj, tajnica 
3. Tanja Gartner, prof., mentorica 
4. Ema Lenc, članica 
5. Iza Kafol, članica 
6. Katja Velikonja, članica 
7. Krištof Frelih, član 
8. Maja Filipič, članica 
9. Maks Pipp, član 
10. Neža Končan, članica 
11. Nik Bajuk, član 
12. Tilen Terkaj, član 
13. Ula Leskovšek, članica 
14. Žiga Biček, član 
15. Hana Kolendo, svetovalka 
 
Na seji je bil odsoten: 
1. Jaka Perme, član



UO je sprjel naslednji  
 
DNEVNI RED: 
1. Potreditev funkcij UO 
2. Svetovni dan boja proti AIDS-u 
3. Miklavževanje 
4. Filmski večer 
5. Puloverji 
6. Razno 
 
 
 
K točki 1 
Za funkcijo tajnice Upravnega odbora Gimnazije Škofje Loke, predsednica postavlja 
Nežo Peternelj. 
Predsednica pove, da je funkcije dijakov potrebno izvoliti. Za predstavnico dijakov za 
prehrano je kandidirala Neža Končan, za predstavnico dijakov za šolski sklad pa Ula 
Leskovšek. Predsednica na volitve predlaga sklep: V mandatu 2024/2025 bo Neža 
Končan predstavnica dijakov za prehrano in Ula Leskovšek predstavnica dijakov za 
šolski sklad. 
 
ZA: 15 
PROTI: 0 
VZDRŽANI:0 
 
 
K točki 2 
Svetovni dan boja proti AIDS-u bomo obeležili v ponedeljek, 2. 12. 2024. UO bo ta 
dan postavil stojnice pred učilnico 337 in 347. Za informacijske plakte bo poskrbela 
Iza Kafol za promocijske plakate pa bo poskrbela Ema Lenc.Na stojnici pred učilnico 
337 bosta 4. šolsko uro Ula Leskovšek in Neža Končan, na stojnici pred 347 pa Neža 
Peternelj in Maja Filipič. 5. šolsko uro bosta na stojnici pred 337 Ema Lenc in Maks 
Pipp, pred 347 pa Hana Kolendo in Tilen Terkaj. 
 
 
K točki 3 
Na šoli bo miklavževanje potekalo v petek, 6.12. 2024. Jaka Perme bo naredil 
razpored po razredih, prof. Tanja Gartner pa bo poskrbela za prosto učilnico za ekipo 
ki bo sodelovala na miklavževanju in priskrbela bombone. Ekipa je sestavljena in se 
bo do samega dogodka sestala na sestanku. 
 
 
K točki 4 
UO se je soglasno odločil, da letos filemskega večera ne izvedemo. 
 
 
 



K točki 5 
Letos so bile za puloverje izbrane bež, modra in črna barva, odločili smo se da 
pošljemo na glasovanje še motiv ,ki ga bodo imeli naši puloverji. Tudi letos bo sistem 
prijav za puloverje enak kot lani, kjer bodo predsedniki razredov dobili sezname 
dijakov ki se bojo lahko vpisali in naročili puloverje. Z proizvajalcem puloverjev pa se 
bo dogovorila Tina Družinec. 
 
 
K točki 6 
Določili smo pimerne dneve za seje UO. Odločili, da so najbolj primerni dnevi 
ponedeljek, 5. šolsko uro in torek 4. šolsko uro. 
 
 
 
 
Seja UO DŠS se je zaključila 11:20. 
 
V Škofji Loki, 29. 11. 2024. 
 
 
 
Zapisnik zapisala:       Zapisnik potrjuje
         
Neža Peternelj       Žiga Biček 
Tajnica UO DŠS       Član UO DŠS 


